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Referat af Generalforsamling i  
Grundejerforeningen for Leos Allé 2024-2025 
 
Dato: Tirsdag den 11. marts 2025  
Sted: Medborgerhuset Tønder 
 
Generalforsamlingen blev afholdt tirsdag den 11. marts 2025 i Medborgerhusets café. Bestyrelsens seks 
medlemmer deltog i generalforsamlingen, men der var afbud fra suppleanten. Grundejerforeningens 
revisor deltog og yderligere fjorten beboere fra Leos Allé deltog. Som noget nyt havde bestyrelsen besluttet, 
at vi skulle spise sammen, og det var vældig hyggeligt og snakken gik lystigt. 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne 

1. Valg af dirigent 

Peter Jensen blev valgt til dirigent, og han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet. Vi lavede en præsentationsrunde med navn og husnummer, så alle vidste, 
hvem der var med til generalforsamlingen. 

 

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virke fra marts 2024 – 2025 

Simon Gunborg fremlagde bestyrelsens beretning. I beretningen nævnte formanden bl.a., 
at bestyrelsen har besluttet ikke at arbejde videre med trafikforholdene på Leos Allé, på 
baggrund af den seneste trafikmåling og at trafikken ikke længere opleves helt så 
problematisk. Det blev konstateret fra en beboer, at der stadig er lastbiltrafik, men at en 
del af lastbilerne drejer op ad Brorsonsvej. Det blev nævnt, at skiltning på Brorsonsvej med 
lastbiltrafik forbudt evt. kunne forbedre situationen. Beretningen kan læses på 
grundejerforeningens hjemmeside www.leosalle.dk. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab 2024 og budget 2025 

Kirsten Møballe Christiansen fremlagde foreningens regnskab 2024 og budget 2025. Begge 
dele blev godkendt. Regnskab og budget kan læses på grundejerforeningens 
hjemmeside www.leosalle.dk. 
 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år:  

På valg var Kirsten Christiansen, Kristina Larsen og Orla Jensen, som alle blev genvalgt. 
 

5. Valg af suppleant for 1 år:  

På valg var Henning Mortensen, som blev genvalgt. 
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6. Valg af revisor for 1 år:  

På valg var Helle Schmidt, som blev genvalgt. 
 

7. Behandling af indkomne forslag 

 Der var ikke indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen. 
 

8. Fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsens forslag til kontingent for 2025 blev fastsat til 100 kr. 
 

9. Eventuelt 

Der var ikke noget til eventuelt. 
 

 

 
Referent: Kristina Larsen 
Dato: 11. marts 2025 
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